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Abstract (en)
The present invention relates to a multilayer coextruded transparent and metallisable film for twist-wrapping having isotropic mechanical properties
and containing a low-molecular-weight hydrocarbon resin and an antistatic in the base layer and an antiblocking agent in the outer layers. The film is
free from lubricants in the outer layers. The invention furthermore relates to a process for the production of such films and to their use.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine mehrschichtige coextrudierte transparente und metallisierbare Folie für den Dreheinschlag mit isotropen
mechanischen Eigenschaften, die in der Basisschicht ein niedrigmolekulares Kohlenwasserstoffharz und ein Antistatikum und in den Deckschichten
ein Antiblockmittel enthält. Die Folie ist in den Deckschichten frei von Gleitmittel. Die Erfindung betrifft ferner ein Verfahren zur Herstellung solcher
Folien und ihre Verwendung.
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